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Адрес Gerresheimer Glass USA 
Forest Grove Plant 
91, W. Forest Grove Road 
Vineland, NJ 08360

Страна New Jersey

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We offer our customers a widely diversified range of high-quality glass and plastic products. With an extensive product and materials portfolio, we
enjoy a reputation as a complete supplier in this highly specialised market for pharma and life sciences.

Our product range comprises medicine vials, ampoules and special bottles as well as complex drug-delivery systems such as prefillable syringes,
inhalers and other system solutions for safe dosage and application of medicines.

In parallel, we supply numerous product and system approaches in the field of diagnostics and medical technology, including for example finger-prick
aids and lancets for diabetes monitoring and components for various analysis systems. There is also a wide spectrum of special products for use in
scientific and analytical laboratories.

Company Profile of Gerresheimer Glass USA

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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